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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:621 Begränsningar av nya ansökningar till Klimatklivet

Naturvårdsverket stänger möjligheten för nya ansökningar till Klimatklivet för 
projekt som löper över flera år. Orsaken är att regeringen i budgeten sänkte den 
så kallade bemyndiganderamen, som sätter nivån för hur mycket Klimatklivet 
får kosta fram till år 2030.

Naturvårdsverket skriver att de endast ser möjlighet att ta emot ansökningar och 
bevilja stöd till projekt som färdigställs under 2025. Då Naturvårdsverkets 
bemyndiganderam och därmed det ekonomiska utrymmet på längre sikt har 
sänkts kan de för närvarande inte bevilja stöd till projekt som löper över flera 
år.

Samtidigt har regeringsföreträdare själva sagt att klimatklivet är det ”bredaste 
investeringsstödet för att minska de nationella koldioxidutsläppen” och att det 
”har visat sig både effektivt och populärt”.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Hur avser statsrådet att kompensera för att det nu inte finns pengar till en av de 
viktigaste verktygen för omställning?

………………………………………

Jytte Guteland (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-19
Besvaras senast
2025-01-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


